
Referat af Generalforsamling 12.3.2024 

 

 

Velkommen ved Inge (Stort fremmøde, dejligt) 22 pers. 

1. Valg af ordstyrer (Forslag Finn Jørgensen) Tjek  

 

2. Valg af 2 stemmetællere Tjek, Inger og Finn 

 

 

3. Formandens beretning Godkendt. Beretning vedhæftes. 

 

 

4. Fremlæggelse af regnskab og budget v/Kassereren. Godkendt. Regnskab og buget vedhæftes. 

 

  

5. Valg af rådsmedlemmer: 

 på valg er Anette, Inga og Inge. Alle modtager genvalg. Genvalg modtaget. 

 

 

6. Valg af 2 suppleanter: Helle er trådt ind i bestyrelsen som erstatning for Randi og der skal så vælges en  

        kollega til Kenneth som modtager genvalg. Forslag Mona Lilleris. Valgt. 

 

       

7. Valg af Revisor og suppleant. Ivan Sørensen og Connie Neumann modtager begge genvalg. Valgt. 

 

 

 8.  Poul og Sandra vil gerne fortsætte som ad-hoc og ambassadørhjælp. Tjek, Jens fortsætter også. 

 

8. Evt. Mona Lilleris orienterede om den nye jernbane og gasledningen. Fra et møde på Fjelstedskov kro. 

Billag 

 

Inge fortalte om det nye stykke (nord for) Skolevej i Grønnemose, hvor der forventes boligudvidelser. 

Det er ikke muligt at få boliger på Skoletrekanten pga. af støj.  

Hvilke muligheder er der for Skoletrekanten i fremtiden? Det er svært at sige noget om men der viser 

sig nok nogle muligheder. Ellers er skov og parklignende område, med stisystem op til Rema et stort 

ønske. 

Der blev igen talt støjværn og jernbane. Så længe der er gang i så mange ting, er det ikke muligt at søge 

om nye målinger og støjværn. Vi ser frem til at der kommer lyskryds i Grønnemose.  



Der bliver sandsynligvis aflastningsområder, bagved det nye Rema og grundene langs Industrivej. Dvs 

sige at vi kan forvente boks-butikker som feks. Jem & fix, Jysk eller lignende.  Alt sammen udvikling af 

byen. 

Der blev kort orienteret om et kommende borgermøde den 20.6.24. Et samarbejde med Assens 

kommune. 

 

Efter generalforsamlingen har bestyrelsen konstitueret sig.  

 

Formand: Inge Bünning 

Næstformand: Ole Sass 

Sekretær: Inga Loff Andersen 

Kasserer: Anette Bentsen 

Medlem: Helle Jørgensen 

Suppleanter: Kenneth Thaysen Petersen og Mona Lilleris Nielsen 

Ad hoc: Poul Poulsen, Sandra Paarup og Jens Bartholin 

 

 


